
Protokoll 
Styremøte nr. 1/2024 

Norges Friidrettsforbund 
25. januar 2024, kl. 15 

Radisson Red, Gardermoen 

 
Til stede: Anne Farseth, Siri Eide Storaa, Per Espen Fjeld, Linn Baarlid, Vegar Sellæg, Hilde 
Stokvold Gundersen, Fredrik Gudheim Haraldstad, Hanne Lyngstad og Kalle Glomsaker (fra 
sak 5). 
Forfall: Finn Kollstad 
 
Referent: Kjersti Smedsrud. 
 
Fra sentraladministrasjonen: Kjetil Hildeskor, Kjersti Smedsrud, Berit Nøbben og Thomas 
Syrstad (sak 1-6). Maren Stjernen deltok på sak 3.  
 
 
Sakliste for styremøte 1-2024:  
Sak 1/2024 Godkjenning av innkalling og referat og protokoll fra forrige styremøte,    
herunder avklaring habilitet 
Sak 2/2024 Foreløpig regnskap 2023 
Sak 3/2024 Helseattest hovedmesterskapet  
Sak 4/2024 Forslag om å fjerne kvalifiseringskrav i UM 

Sak 5/2024 NM- og UM-reglement 2024  

Sak 6/2024 Retningslinjer for strømming 

Sak 7/2024 Status resultatindikatorer 

Sak 8/2024 Representasjon 2024  

Sak 9/2024 Datoer kretsting 2024  

Sak 10/2024 Fastsette dato Friidrettstinget 2025 

Sak 11/2024 Utøverrepresentant Fondsstyret  

Sak 12/2024 Orientering drift ved Generalsekretær og orientering fra hvert  

styremedlem 

 
 
Sak 1/2024 Godkjenning av innkalling og referat og protokoll fra forrige styremøte, samt 
avklare habilitet i styresaker 
Det ble avklart at sak 3 ble tatt som første sak. For øvrig ingen merknader til innkalling, 
referat og protokoll.  
 
Vedtak: Innkalling til styremøte 1/2024 og referat og protokoll fra styremøte 12/2023 ble 
godkjent. 
  



Sak 2/2024 Foreløpig regnskap 2023 
Det ble redegjort for foreløpig regnskapet 2023. Det var lagt inn noen endringer siden sist 

rapportering til styret, basert på faktisk regnskapsførte utgifter og noen endrede 

forutsetninger. Totalt viste regnskapet et overskudd på 3,75 mill. kroner. Det ble orientert 

om at det ville komme enkelte justeringer som gjør at overskuddet vil reduseres noe. Endelig 

regnskap vedtas på styremøte 2/2024. Det var ikke noe særskilt å bemerke til balansen. 

For 2024 ble det orientert om den vedtatte endringen i fordelingen av post 2 fra NIF og at 

denne nye forvaltningsmodellen er ugunstig for NFIF. Samlet sett får imidlertid forbundet 

mer i 2024 enn budsjettert med, som følge av en større samlet pott og overgangsordningen 

fra gammel til ny modell.  

Styret besluttet å gi administrasjonen fullmakt til å investere ytterligere midler i indeksfond, 

med det langsiktig perspektiv og den risiko dette innebærer. Styret ba om at 

administrasjonen kommer tilbake med en status på hvert styremøte. 

Styret tok for øvrig redegjørelsen til orienteringen.  

Vedtak: Administrasjonen ble gitt fullmakt til å investere opp til 8 mill. kroner i indeksfond.  

 
 
Sak 3/2024 Helseattest hovedmesterskap 
I 2023 ble det innført at alle som skulle delta i hovedmesterskapet utendørs skulle ha 
godkjent helseattest. Det måtte tas stilling til om dette er en ordning som skal videreføres i 
2024.  
 
Vedtak: Krav om godkjent helseattest ved hovedmesterskapet utendørs videreføres til 
2024. Administrasjonen gjør en vurdering av hvordan dette praktisk skal gjennomføres og 
kommer tilbake til styret med dette.  
 
 
Sak 4/2024 Forslag om å fjerne kvalifiseringskrav i UM  

Saken ble presentert av styremedlem og leder for barne- og ungdomsutvalget. Det ble særlig 

begrunnet i ønsket om å få med flest mulig lengst mulig i friidretten, særlig i en 

ungdomsperiode da biologisk alder er svært ulik. Styret støttet forslaget. Det ble samtidig 

understreket at det må være opp til klubbene om de sender og eventuelt betaler for alle 

utøvere som ønsker å delta i UM. Endringen skal evalueres etter to år.  

 

Dersom endringen skal gjennomføres i 2024 forutsetter det at man kommer til enighet med 

årets UM-arrangør, da de fikk tildelt mesterskapet basert på gjeldende kriterier.  

 

Vedtak: Det åpnes for at alle som ønsker kan delta i UM i en øvelse, uten å ha klart 

kvalifikasjonskravet. Endringen skal evalueres etter to år.  

  



Sak 5/2024 NM- og UM-reglement 2024 

UM- og NM-reglementet ble behandlet, med særlig vekt på endringer fra 2023. 

 

De viktigste endringene i UM-reglementet var:  

- Åpner for utøvere som ikke har tatt kravet i en øvelse, jf. sak 4 

- Klargjort at det er åpning for bosatte, utenlandske borgere  

- Åpning for Para-klasser    

- Mangekampregel for tyvstart i stafett (tillater en tyvstart) 

 

De viktigste endringene i NM-reglementet var:  

- Gateløpstider kan brukes til kvalifisering til 5000 og 10 000m, men med noe høyere 

krav  

- Oppropsfrist endres fra 2 timer til 3 timer 

- I løpsøvelser hvor det er mer enn ett heat, skal det foretas seeding. B-heat skal alltid 

gå før a-heatet 

- Spesifisere hvordan ledige finaleplasser skal fylles opp når utøvere trekker seg fra 

semifinaler og finale (frist på 90 minutter og kun de to første plassene) 

 

Vedtak: Styret vedtok NM- og UM-reglementet for 2024. Administrasjonen ble gitt 

fullmakt til å fullføre og gjøre tekniske justeringer i reglementene før de publiseres. 

 

 

Sak 6/2024 Retningslinjer for strømming  

I sak 106/2023 ble det vedtatt at det for aldersgruppen 15-18år skulle åpnes for strømming 

av UM. Administrasjonen la frem forslag til retningslinjer for strømming av denne 

aldersgruppen. Styret ba om enkelte justeringer før publisering. 

 

 

Sak 7/2024 Status resultatindikatorer  

Status per utgangen av 2023 for resultatindikatorene for Strategisk plan (2021-2025) ble 

gjennomgått. Det ble også gjennomgått hvilke tiltak som er planlagt for 2024 for at 

måloppnåelsen skal øke ytterligere inneværende år.  

 

 

Sak 8/2024 Representasjon 2024  

Følgende representasjon ble satt opp for 2024:  
11. februar: Nordenkampen, Bærum. Anne/Kalle  

17. og 18. februar: NM innendørs, Steinkjer.  Vegar 

1. til 3. mars: World Athletics Indoor Championships, Glasgow/GBR. Anne 

8. til 10. mars: UM innendørs, Sandnes. Fredrik 

17. til 23. mars: European Masters Championships Indoor, Torun/POL. Kalle 

20. og 21. april: NM terrengløp kort løype, sted uavklart. Hanne 

17. til 25. mai: World Para Athletics Championships, Kobe/JPN. Anne 

18. og 19. mai: Nordisk mesterskap, Danmark. Per Espen 



25. mai: NM halvmaraton, Birkeland. Finn 

25. og 26. mai: NM mangekamp, Fana, Bergen. Hilde 

30. mai: Wanda Diamond League, Oslo Bislett Games. Anne 

7. til 12. juni: European Athletics Championships, Roma/ITA. Anne, Kalle og Hanne 

15. og 16. juni: Nordisk mesterskap i mangekamp, ISL. Vegar 

21. og 23. juni: NM veteran, Stjørdal. Kalle 

22. juni: NM maraton, Knarvik. Finn 

27. til 29. juni: Hovedmesterskapet, Sandnes. Alle 

13. juli: NM motbakke, Ulvik. Anne 

18. til 21. juli: European Athletics U18 Championships, Banska Bystrica/SVK. Hilde  

1. til 11. august: Olympiske leker, Paris/FRA. Anne 

2. til 4. august: NM junior U20 og U23, Bodø. Hilde 

10. og 11. august: Nordisk U20 match, Tårnby/DEN. Fredrik/Linn 

13.-25. august: VM Masters, Gøteborg/SWE. Kalle   

17. og 18. august: NM stafetter, Moelven. Per Espen 

26. til 31. august: World Athletics U20 Championships, Lima/PERU. Siri 

30. august til 8. september: Paralympiske leker, Paris/FRA. Anne 

30. august til 1. september: Gjensidige UM, Oslo (IL i BUL/SK Vidar).  Fredrik  

7. og 8. september: Lerøy-lekene, Rjukan, Gjesdal og Kristiansund. Elias, Vegar og Linn. 

28. september: NM 5 km gateløp - som en del av Norgesløpet. Per Espen 

13. oktober: NM terrengløp lang løype, Oslo (SK Vidar). Finn 

10. november: Nordisk mesterskap terrengløp, Vantaa/FIN. Hanne og Finn 

8. desember: SPAR European Cross-Country Championships, Antalya/TUR.  Anne  

 

 

Sak 9/2024 Datoer kretsting 2024  

Datoer for kretsting i 2024 ble gjennomgått, med tanke på deltagelse fra styret.  

 

 

Sak 10/2024 Fastsette dato Friidrettstinget 2025 

 

Vedtak: Dato for Friidrettstinget 2025 ble satt til 29.-30. mars. 

 

 

Sak 11/2024 Utøverrepresentant Fondsstyret 

 

Vedtak: Styret utnevnte Eivind Henriksen til utøverrepresentant i Fondsstyret for 

inneværende tingperiode.   

 

 

Sak 12/2024 Orientering drift ved Generalsekretær og orientering fra hvert  

styremedlem  

Generalsekretæren og styrets medlemmer redegjorde for aktuelle saker på sine områder.  
 
 
Styremøtet ble avsluttet kl. 19.10.  



Neste styremøte blir digitalt tirsdag 5. mars. 


